
يمن، غزه نيست
حسين اميرعبداللهيان، معاون وزير خارجه گفت: «ما از ملت مظلوم يمن و هم چنين گفت وگوى 
داخلى يمنى به شدت حمايت مى كنيم.» او افزود: «يمن، غزه نيست تا آن را محاصره كنند و 
ما به تلاش هاى خود براى ارسال كمك هاى بشردوستانه به يمن ادامه خواهيم داد. عربستان 
سعودى به يك كشور اسلامى در منطقه تجاوز كرده است. شواهد حاكيست تروريست ها در 

سوريه، عراق و يمن با برخى از دستگاه هاى امنيتى در منطقه ارتباط دارند.»

ديپلماسى

روحانى: برخى از 
ناامنى منطقه خوشحال اند

 ايرنا: حجت الاسلام والمسلمين حسن روحانى 
ديروز  در آيين افتتاح بيست و هشتمين نمايشگاه 
كتاب تهران گفت: «نمى توان آن چنان درواز ه ها 
را باز كرد تا هر خرافه اى به نام كتاب در اختيار 
ديگران قرار گيرد و يا هر سخن افراطى به نام كتاب 
و يا دين و انقلاب در اختيار نوجوانان و جوانان 
قرار بگيرد و البته نمى توان آن چنان سخت گيرانه 
عمل كرد و سوگيرانه بود كه براى مؤلف و ناشر 
هر روز زحمت ايجاد شد و آن ها بخواهند در 

كوچه هاى پر پيچ وخم وارد شوند.» 
وى با تاكيد بر اين كه اصول ما براى نشر بايد 
كاملاً شفاف، روشن و كوتاه باشد اظهار كرد: «اگر 
اين طور نباشد و نظارت ما سليقه اى شود آن وقت 
چنان مى شود كه چاپ اول مجاز، چاپ دوم 
ممنوع، و چاپ سوم مستحب خواهد شد. چون 
هر كس سليقه اى عمل مى كند و خدا نكند روزى 
اين گونه مسائل جناحى شود و منافع شخص و 

گروه و جمع مدنظر قرار بگيرد.»
وى در ادامه با ابراز خوشحالى از اين كه نمايشگاه 
بين المللى كتاب هرساله در تهران پررونق تر از 
گذشته برگزار مى شود و همچنين با اشاره به 
نمايشگاه اظهار كرد:  تعداد عناوين كتب در 
«اين كه گفته مى شود نمايشگاه بين المللى كتاب 
تهران در سال گذشته 3 ميليون نفر بازديدكننده 
داشته جاى خوشبختى دارد اما به همين نسبت 
بايد كتاب فروشى هاى ما در سطح شهر تهران 
و استان ها و روستاها و بخش ها پررونق باشد. 
همين طور كتاب خانه هاى عمومى ما نيز بايد 
مراجعه كننده داشته باشند و اگر كتابخانه هاى 
عمومى ما خلوت باشند در واقع ما هنوز در 
اين جهت مشكل داريم و هنوز آشتى كامل با 

كتاب تحقق پيدا نكرده است.»
وى گفت: امروز منطقه ما با معضل كشتار، ترور، 
انفجار و نابودى آثار تمدنى قرن ها مواجه شده 
است. دنيا به معضل منطقه اى ما لبخند نزند. فلان 
كشور اروپايى و آمريكايى براى اين كه سلاح بيشتر 
به اين وآن مى فروشد، افتخار نكند. منطقه را ناامن 
مى كنند و كشورهاى همديگر را آن هم ناروا، از 
هم هراسان و زمينه را براى بازار سلاح فراهم 
مى كنند و افتخار مى كنند كه ميلياردها دلار يا يورو 

سلاح  را به اين كشورها مى فروشند.»
وى گفت: «بعضى از ناامنى منطقه خوشحال اند. 
اين طور مى خواهيد صنعت را در دنيا رونق دهيد 
و اشتغال را در كشورهاى غربى ايجاد كنيد؟ 
اشتغال كارگران فلان كارخانه ى اسلحه سازى 
با كشتار مردم صنعا و دمشق؟ مردم بايد كشته 
و آثار تمدنى ويران شوند؟ به ظاهر ائتلاف عليه 
تروريسم تشكيل مى شود اما واقعيت چيست؟ چرا 
از بمب باران بر سر مردم بى گناه و از اختلاف بين 
مذاهب حمايت مى كنيد؟ ما شيعه و سنى، ترك و 
عرب و فارس و كرد و بلوچ قرن ها با هم زندگى 

كرده ايم و جنگ و اختلافى نداريم.»

حمله خمپاره اى 
به جنوب عربستان 

بر اساس اخبار واصله 12 گلوله خمپاره به 
نقاط مختلف شهر نجران در جنوب عربستان 
سعودى اصابت كرده است. بر اساس تصاوير 
و اطلاعات منتشر شده، يك گلوله خمپاره به 
يكى از پمپ بنزين هاى اين شهر اصابت كرده 
و باعث آتش گرفتن آن شده است، همچنين 
يك گلوله خمپاره نيز به دفتر روزنامه الوطن 
اصابت كرده است. در پى اين حملات خمپاره اى 
به خاك عربستان، مقامات محلى پروازهاى 
فرودگاه نجران را  تا اطلاع ثانوى متوقف كرده 
و آن را به طور كامل تخليه كرده اند. همچنين 
منابع خبرى گزارش داده اند كه بالگردهاى ارتش 
عربستان برخى مناطق از خاك يمن را كه گمان 
مى رود گلوله هاى خمپاره از آنها شليك شده 
روزنامه  كرده اند.  گلوله باران  به شدت  باشند 
سعودى الرياض نيز از قطع برق مناطق نجران 
عربستان به دليل اصابت خمپاره و همچنين لغو 
پروازهاى هوايى در اين شهر خبر داد. همچنين 
اداره آموزش نجران از تعطيلى همه مدارس 
در پى اين حادثه خبر داد. آنچه كه در تصاوير 
آمده خسارت هايى نيز به خودروهاى مستقر 

در محل وارد شده است.
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با بر هم زنندگان آرامش مردم برخورد شود
محمود علوى، وزير اطلاعات اظهار كرد: «برگزارى انتخابات همراه با التهابات خواهد بود به 
همين منظور بايد با مديريت صحيح التهابات را به حداقل برسانيم و فضا را براى رقابتى سالم مهيا 
كنيم. به همه مديران كل استان ها ابلاغ شده است كه با افراد و كسانى كه قصد بر هم زدن آرامش 
مردم را دارند تذكر داده و برخورد شود. برخى از دولت هاى پيشين سعى بر به حاشيه بردن 

گروه هاى خاص داشتند ولى در دولت تدبير و اميد از اين گونه اتفاقات رخ نخواهد داد.»

سياسـت

سياسـت
عراقچى:

امتياز خاصى  نمى دهيم
آنا: مذاكره كننده ارشد هسته اى كشورمان 
كه در نيويورك به سر مى برد، كار نگارش 
پيش نويس متن توافق جامع را آهسته و 
پيوسته خواند و گفت: «در حال پيشرفت 
هستيم و اميدواريم بتوانيم اين كار را در 

موعد مقرر به پايان رسانيم.»
در  «هنوز  افزود:  عراقچى  عباس  سيد 
ادبيات  مثل  موارد  از  بعضى   خصوص 
اختلاف نظر  مسائل  از  برخى   و  نگارش 
وجود دارد و هنوز مواردى كه در كروشه 
يا پرانتز قرار دارند، تعدادشان زياد است.» 
وزير  بين الملل  و  حقوقى  امور  معاون 
خارجه در واكنش به اظهارات اخير وزير 
بازرسى هاى  از  كه  آمريكا  خارجه  امور 
ابدى در ايران خبر داده بود، گفت: «فكر 
نمى كنم خيلى چيز عجيب وغريبى باشد، 
اين يكى از اصول اوليه ان.پى .تى  است. 
كشورهايى كه به ان.پى .تى  ملحق مى شوند 
بر اساس آن، از انرژى صلح آميز هسته اى 
برخوردار مى شوند، فعاليت هاى هسته اى 
در  و  مى كنند  دنبال  را  خود  صلح آميز 
مقابل بازرسى هاى آژانس و اعتمادسازى 
به آژانس را مى پذيرند.» وى تاكيد كرد: 
«اينكه نظارت هايى وجود داشته باشد كه 
اطمينان  برنامه ها  اين  بودن  از صلح آميز 
حاصل شود، يكى  از اصول اوليه ان. پى. تى  
است و ما سال هاست كه به ان . پى . تى  
پيوسته ايم و بر اساس آن، يك موافقت نامه 
پادمان ميان ايران و آژانس امضا شده كه 
عجيب وغريبى  چيز  اين  و  است  دائمى 

نيست.»
نيز بحث  «در مذاكرات  افزود:  عراقچى 
نظارت ها يكى از بخش هاى جدى براى 
ما است و آنچه جمهورى اسلامى ايران 
در اين مذاكرات به طرف مقابلش عرضه 
تاكيد  وى  است.»  اعتمادسازى  مى كند، 
كرد: «ما هيچ امتياز خاصى  نمى دهيم و 
در مقابل، آن ها غنى سازى، آب سنگين و 
ادامه برنامه هاى ما را در خيلى  از حوزه ها 
مى پذيرند، همكارى ها و رفع تحريم ها را 
مى پذيرند و ما در مقابل، اعتمادسازى را 

مقدارى بيشتر مى كنيم.»
معاون وزير امور خارجه كه با خبرنگار 
صداوسيما در نيويورك گفت وگو مى كرد 
به لزوم تصويب پروتكل الحاقى از سوى 
قوه مقننه نيز اشاره كرد و گفت: «يكى از 
مواردى كه موضوع مذاكره است، پروتكل 
الحاقى است كه اگر مجلس شوراى اسلامى 
بپذيرد، پروتكل الحاقى هم اجرايى خواهد 
عجيب وغريبى  هيچ چيز  آن هم  و  شد 
نيست، چون بيش از يك صد كشور دنيا، 
پروتكل الحاقى را اجرا مى كنند و يكى از 
اصول اوليه ان.پى . تى  اين است كه كشورها 
برنامه هسته اى صلح آميز خود را خواهند 
داشت و در مقابل، با يكسرى نظارت ها و 
بازرسى ها توسط آژانس موافقت مى كنند 

كه اعتماد وجود داشته باشد.»
در  كه  سؤال  اين  به  پاسخ  در  عراقچى 
لغو  درباره  چقدر  نيويورك،  مذاكرات 
گفت:  است،  شده  صحبت  تحريم ها 
از  يكى  گفته ايم،  بارها  كه  «همان طور 
همه  فورى  لغو  ما،  اصلى  خواسته هاى 
در  است  مالى  و  اقتصادى  تحريم هاى 

مرحله اى كه توافق اجرايى مى شود.»
توافق  اين  نگارش  «وقتى كه  افزود:  وى 
پايان يابد و آن روزى كه به توافق برسيم، 
تاريخى  را مقرر مى كنيم كه اين توافق از 
چه زمان اجرايى شود.» مذاكره كننده ارشد 
هسته اى كشورمان به نياز طرف ها به دوره 
اشاره  توافق  شدن  اجرائى  براى  زمانى 
كرد و گفت: «آن روزى كه اعلام مى كنيم 
توافق اجرايى خواهد شد، در آن روز همه 
تحريم هاى اقتصادى و مالى بايد حتماً لغو 
شود و بر همين اساس، مذاكرات كنونى 
جريان دارد و توافقات كلى  در اين زمينه به 
وجود آمده است و مسائل و جزئيات آن نيز 

اكنون در حال نگارش است.»

ايسنا: صبح ديروز محمدباقر نوبخت در نشست 
خبرى سخنگوى دولت در جمع خبرنگاران در 
رابطه با مسئله پول هاى كثيف و صحبت هاى اخير 
وزير كشور، گفت: «توضيحات آقاى رحمانى 
فضلى از اين جهت بسيار قابل تأمل بوده است و 
ايشان هشدار داده اند در كشور در كنار جريان رسمى 
و شفاف يك جريان غيررسمى از واردات و مبادلات 
كالا صورت مى گيرد كه قاچاق است و اين پول در 
داخل كشور مى چرخد.» وى افزود: «اين كه وزير 
كشور در زمينه واردات و مبادلات كالا به صورت 
غيررسمى و غيرقانونى نگرانى داشته باشند و هشدار 
دهند كه حتى در انتخابات قانونى داشته باشيم كه 
منابع مالى كانديداها به صورت شفاف مشخص شود 
نگرانى بى ثمر و بى پايه اى نيست. پس در اين زمينه 
دولت و مجلس و شوراى نگهبانى بايد خلاهاى 
قانونى را بررسى كرده و اقدامات لازم را انجام دهند.» 
سخنگوى دولت همچنين در رابطه با اظهارات اخير 
رئيس جمهور مبنى بر اين كه پليس بايد قانون را اجرا 
كند و مجرى قانون است نه اسلام،  گفت: «جمله 
آقاى رئيس جمهور بسيار گويا است. البته اين كه 
توضيحات بيشترى داده شود قابل قبول است.» 
نوبخت با بيان اين كه قانون كشور ما ملهم از اسلام 
است،  تصريح كرد: «البته تفاسير مختلفى از اسلام 
وجود دارد و آنچه ما امروز از اسلام مدنظرمان است 
چارچوب قانون اساسى جمهورى اسلامى ايران 
است كه مورد تأييد بنيان گذار انقلاب و رهبر انقلاب 
قرار گرفته است و آن را مردم در بيعتى كه داشته اند، 
تأييد كرده اند. پس بايد از پليس انتظار داشته باشيم 
چه چيز را رعايت كند؟ يعنى در چارچوب قانون 
باشد يا بگويد ما مى خواهيم اسلامى را كه خودمان 
برداشت مى كنيم اجرا كنيم؟» وى تأكيد كرد: «بيان 
رئيس جمهور روشن و شفاف بود چون قانون ما 

خلاف اسلام نيست و قانون ملهم از اسلام است.»
سخنگوى دولت در رابطه با روند پيگيرى برنامه 
ششم توسعه گفت: «پيش بينى سياست هاى كلى 
نظام در مجمع تشخيص در دست بررسى است و تا 
هفته گذشته 60 بند از سياست ها به تصويب رسيده 
بود، البته نوع نگاه دولت به سياست هاى برنامه 
ششم متفاوت است با نگاهى كه به برنامه دارد يعنى 
در سياست هاى كلى اگر به ريز اهداف به صورت 
رويكرد  سياست ها  شود،  پرداخته  مشخص 
برنامه اى پيدا مى كنند و برنامه از اختيارات دولت 
است.» نوبخت با اشاره به اينكه از فروردين سال 
93 ستاد برنامه ششم را فعال كرده ايم، خاطرنشان 
كرد: «با ابلاغ سياست هايى برنامه ششم تهيه خواهد 
شد و ما تحول اساسى را در شكل برنامه خواهيم 
داشت؛ چرا كه برنامه پنجم با بيش از 235 ماده و 
بيش از 1014 حكم به علت تعدد موارد كمتر اجرايى 
شده بود.» وى در رابطه با بودجه در نظر گرفته شده 
و پيگيرى طرح هاى عمرانى ناتمام، گفت: «در آغاز 
كار دولت 2 هزار و 906 طرح عمرانى ناتمام در 
كشور بود كه در سال 93 با تمركز به طرح هاى بالا 
80 درصد شروع به كار كرديم و بيش از 246 طرح 

بزرگ را در 93 به اتمام رسانديم. همچنين بيش از 
98 طرح كه در سفرهاى استانى رييس جمهور مورد 
توجه قرار گرفت در سال 93 به اتمام رسيد و براى 
سال 94 مهيا هستيم تا آنجا كه ظرفيت قانونى بودجه 
اجازه مى دهد نسبت به واگذارى طرح ها اقدام كنيم.» 
سخنگوى دولت با تاكيد بر اينكه كار ساماندهى 
به طرح هاى عمرانى ناتمام در سازمان مديريت 
و برنامه ريزى آغاز شده است، افزود: «در سال 93 
بالغ بر 32 هزار ميليارد تومان براى طرح هاى ناتمام 
سرمايه گذارى شد و اين مبلغ در سال 92، 21 هزار 
ميليارد تومان بود. امسال هم مصمم هستيم براى اين 
كار بيش از سال گذشته در نظر بگيريم و پيش بينى ما 

تا حدود 40 هزار ميليارد تومان است.»
نوبخت تصريح كرد: «دو هفته قبل موفق شديم 1850 
ميليارد تومان براى طرح هاى عمرانى در سال 94 به 
پيمانكاران پرداخت كنيم كه اقدام مثبتى بود.» وى 
همچنين در رابطه با اشتياق شركت هاى اروپايى و 
آمريكايى براى سرمايه گذارى در ايران، گفت: «بعد 
از هر اجلاس كه رييس جمهور و تيم اقتصادى ايران 
در آن شركت مى كند تعداد زيادى از شركت هاى 
خارجى براى سرمايه گذارى در ايران اعلام آمادگى 
مى كنند و در سال 92 و 93 بعد از توافقات اوليه تعداد 
زيادى از اين شركت ها به ايران مراجعه كردند و منتظر 
هستند تا درنهايت با انجام توافق سرمايه گذارى 
در ايران را شروع كنند و ايران هم از هرگونه 
سرمايه گذارى در راستاى توسعه رابطه اقتصادى با 
جهان استقبال مى كند.» سخنگوى دولت همچنين در 
رابطه با برگزارى الكترونيكى انتخابات، گفت: «در 
سنوات گذشته مقدماتى براى انجام اين كار انجام شده 
است و در حال حاضر نيز از سوى سازمان مديريت و 
برنامه ريزى براى اختصاص اعتبار لازم براى اين كار 
مشكلى نداريم و اميدواريم كه وزارت كشور بتواند به 

نحو شايسته در اين زمينه اقدام كند.»
نوبخت همچنين در پاسخ به پرسشى در رابطه با 
كاهش نرخ سود بانكى و تأثير آن روى بخش هاى 
مختلف، گفت: «نرخ تسهيلات مشاركتى را تا 24 
درصد تقليل داديم و نرخ سپرده سرمايه گذارى نيز 
تا 20 درصد پايين آمده است كه فاصله اين دو چهار 
درصد است و منطقى به نظر مى رسد. البته اين گام 
نخست است و هر سه ماه يك بار بايد بازبينى شود و 
جمع بندى شوراى پول و اعتبار اين بود كه ناگهان به 
جامعه شوك ندهيم و به نظر نمى رسد كه اين تقليل 
روى اجاره ها تاثيرى داشته باشد البته بايد رصد كنيم 
كه اگر آثار سوء غيرمنطقى داشت كاستى ها را جبران 

كنيم.»
وى در رابطه با سخنرانى مسئولين دولت قبلى در 
شهرستان هاى مختلف نيز گفت: «اين اقدام در 
نفس عمل كار غيرقانونى نيست، البته مهم است 
چه محتوايى در آن جلسات مطرح مى شود و اينكه 
مقامات محلى بخواهند چه موضعى در اين رابطه 
داشته باشند دولت هيچ دستورى را به فرمانداران 
و استانداران ابلاغ نكرده است چون دولت معتقد 
است در چارچوب قانون هر كس بخواهد نظراتش 

را مطرح كند بايد به آن احترام گذاشته شود و زمينه 
كار آن فراهم شود و اعتبار دولت هم به قانون مدارى 
و ظرفيت دولت براى شنيدن صداى مخالفان است.» 
سخنگوى دولت تاكيد كرد: «دولت در رابطه با 
سخنرانى مسئولين دولت هاى قبلى و بيان نظرات 
مختلف در سطح كشور موضعى ندارد و اينكه 
مقامات محلى تشخيص دهند در اين مراسم شركت 

كنند يا نه، مسائل داخلى است.»
نوبخت همچنين در رابطه با امكان برگزارى جلسات 
اصلاح طلبان در شهرها، تاكيد كرد: «اصلاح طلبان هم 
مى توانند در چارچوب قانون از اين فرصت استفاده 
كنند و به طور كل همه احزاب رسمى و قانونى در 
چارچوب قانون بايد از آزادى بيان برخوردار باشند.» 
سخنگوى دولت در پاسخ به سوالى مبنى بر اينكه اگر 
فعاليت هسته اى ايران محدود شود آيا تأثير منفى در 
روحيه دانشمندان هسته اى ما نخواهد داشت، گفت: 
«قرار نيست چنين اتفاقى بيفتد و فعاليت هسته اى 
ما تعطيل شود؛ چرا كه نطنز فعال است و اراك با 
سازوكار مشخص شده به فعاليت خود ادامه مى دهد 
و فردو نيز فعال است و فعاليت تحقيقاتى با توسعه 
بيش از هزار سانتريفيوژ در فردو انجام خواهد شد و 
دانشمندان هسته اى ما همچنان مى توانند مثل گذشته 
به فعاليت هاى باانگيزه هسته اى خود ادامه دهند.» 
نوبخت در رابطه با اظهارات اخير رييس جمهور در 
حوزه آموزش وپرورش و فعاليت مدارس غيردولتى، 
گفت: «آنچه گفته مى شود كه آموزش وپرورش 
با خريد خدمت  غيردولتى  به صورت  مى تواند 
فعاليت كند با خصوصى كردن و تحميل هزينه هاى 

آموزشى به خانوارها متفاوت است.»
وى با اشاره به اينكه حدود 12 ميليون دانش آموز در 
كشور داريم كه هزينه تحصيل آن ها با دولت است، 
افزود: «آموزش وپرورش مى تواند با سرانه اى كه 
دولت به ازاى هر دانش آموز پرداخت مى كند و با 
ظرفيتى كه در بخش غيردولتى وجود دارد با سرانه 
كمترى و كيفيت بهتر كار خود را انجام دهد كه سال 
گذشته اين اتفاق افتاد و تاكيد مى كنم قرار نيست 
بلكه  بدهند،  پول  دانش آموزان  براى  خانوارها 
تاكيد رييس جمهور اين بود كه از بخش غيردولتى 
هم استفاده كنيم و هزينه آموزش وپرورش براى 
دانش آموزان در اين مدارس غيردولتى هم از سوى 
دولت پرداخت مى شود و فقط از همكارى بخش 

دولتى بهره خواهيم گرفت.»
وى در رابطه با وضعيت قيمت خودرو با تاكيد بر اينكه 
دولت قيمت خودرو را تعيين نمى كند، تصريح كرد: 
«نگاه دولت اين است كه هيچ افزايش قيمتى براى 
خودرو نداشته باشيم، اميدواريم شوراى رقابت 
به دقت عمل كند و سازمان حمايت از توليدكننده 
و مصرف كننده نيز نظارت لازم را داشته باشد تا 

مصرف كنندگان در برابر قيمت ها بى پناه نمانند.»
سخنگوى دولت در جواب سوالى در مورد تأمين 
هزينه هاى دفتر رييس دولت قبلى گفت: «در اين 
مورد هم بى اطلاع هستم و هم بى تقصير و البته هر كس 
مى تواند دفتر داشته باشد اما فكر نمى كنم بودجه آن ها 

را ما بايد تأمين كنيم.» وى در رابطه با سخنرانى برخى 
مقامات در شهرستان ها بخصوص با توجه به حادثه 
شيراز و اتفاقى كه براى على مطهرى افتاد، گفت: «در 
ماه هاى آينده بسيارى از مقامات سياسى سفرهايى به 
استان هاى مختلف كشور خواهند داشت و در مراسم 
سخنرانى شركت مى كنند و وظيفه دولت است كه 
بستر مناسب را براى فعاليت آن ها در چارچوب قانون 
و آزادى بيان فراهم كند پس اگر افرادى خودسر مانع 
اين كار شوند از قانون فراتر رفته اند و كارشان تقبيح 
مى شود و در صورتى كه لازم باشد پيگيرى مى شود.»

نوبخت افزود: «مسئله رخداد شيراز در مورد دكتر 
مطهرى براى دولت موضوعى حساس است و 
وزارت كشور و اطلاعات موظف به پيگيرى شدند 
و در اين حد بگويم كه عكس ها و شناسنامه هايشان 
شناسايى شده و ان شاءاالله قوه قضاييه نيز با عدالت 
با آن ها برخورد خواهد كرد.» سخنگوى دولت 
همچنين در رابطه با تبصره 20 قانون هدفمندى 
يارانه ها توضيح داد: «پيش نويس آيين نامه اجرايى آن 
تهيه شده است و در جلسه آتى هيات وزيران بررسى 
مى شود و به طوركلى دو سال است كه در ارتباط با 
قانون هدفمندى يارانه ها احكامى صادر مى شود و 
آنچه در سال 93 اجرا كرديم حذف افراد پردرآمد بود 
كه بر اساس مقدار منابع اطلاعاتى مان انجام داديم و 
تعدادى از افراد حذف شدند البته دولت تاكيد دارد 
در اين زمينه تا مطمئن نشده است اقدام نكند چون 
باعث تشويش اذهان عمومى مى شود.» نوبخت 
افزود: «آنچه براى سال 94 در تبصره 20 براى حذف 
اقشار پردرآمد بيان شده است هنوز برايش اقدامى 
نكرده ايم؛ چرا كه در قانون 54 هزار و 300 ميليارد 
تومان از محل منابع هدفمندى يارانه ها بايد مصرف 
كنيم اما منابع ما براى سال 93 در حد 32 هزار ميليارد 
تومان بود كه با توجه به كاهش قيمت نفت پيش بينى 
مى شود در سال 94 به 30 هزار ميليارد تومان برسد 
پس در اين رابطه كسرى قابل توجهى وجود دارد كه از 
دو راه افزايش قيمت ها يا كاهش هزينه ها بايد با تدبير 

براى حل آن اقدام كنيم.»
نوبخت همچنين در رابطه با ورود كالاهاى خارجى 
و تأثير آن بر توليد داخلى، گفت: «هرقدر بتوانيم زمينه 
واردات را محدودتر كنيم و كالاها در داخل توليد 
شوند اشتغال افزايش خواهد يافت و دولت از آن 
استقبال مى كند. همچنين در اقتصاد مقاومتى هم بر 

اين موضوع تاكيد و توصيه شده است.»
سخنگوى دولت در رابطه با فعاليت مؤسسات پولى 
بدون مجوز گفت: «موسساتى كه در كار خود دچار 
خطا شده اند بايد براى دريافت مجوز از بانك مركزى 
اقدام كنند و بانك مركزى در اين زمينه متمركز شده 
است و رييس بانك مركزى گزارش هاى خوبى 
در اين رابطه در دولت، شوراى عالى امنيت ملى و 
شوراى مبارزه با مفاسد اقتصادى ارائه كرده است. بايد 
بر اساس قانون برخوردهاى لازم صورت گيرد تا اين 
مؤسسات وادار شوند مجوز بگيرند و زير نظر بانك 
مركزى به فعاليتشان ادامه دهند و در صورتى كه تعلل 

كنند بايد با آن ها برخورد شود.»

سخنگوى دولت

نگرانى وزير كشور در مورد پول هاى كثيف بى پايه نيست


